
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 4 2025 
 

Møtested: 
 

Frivillighetshuset 

Dato: 
Tid: 

10. april 2025 
18:00 – 21:20 

Tilstede: 
 
 
Referent: 

Nina Vøllestad (NV), Oskar Andreas Kleven (OK), Anne Grete Kaasa (AGK), Rune Nilsen 
(RN), Gabrielle Drageseth (GD) (via Teams) 
 
Lisbeth Brosvik Coste (LBC) 

Gjester: Øyvind Rossvoll, idrettsrådgiver 
Sissel Gransæther, fagsjef idrett og friluftsliv (via Teams) 

Neste styremøte 5. mai 2025 

 
 

Saksnr  Ansvar 

 Det ble lagt til en sak til Eventuelt – saken er protokollført med saksnummer 43/2025 
 

 

29/2025  Beslutningssak  

Godkjenne referatet fra styremøte 19. mars 2025  
 
Vedtak: 

Referat etter styremøte 19. mars 2025 er godkjent 

  

 

30/2025  Beslutningssak  

Årsmøte 2025  
 
Styret diskutert om det skal arrangeres et seminar i tilknytning til årsmøtet, og hvilket 
tema som evt. er aktuelt. Det ble besluttet at det er positivt å ha et seminar hvor aktuelle 
problemstillinger kan diskuteres, evt. sett mot de sakene som årsmøtet skal behandle. 
Tema og innhold for seminaret fastsettes senere, men det skal inviteres til seminar fra kl. 
18:00. Årsmøtestart kl. 19:00. 
 
Invitasjon ble gjennomgått og godkjent. 
 
Styrets økonomiske beretning er som eget kapittel i årsrapporten. Det lages ikke en 
ytterligere egen beretning. Foreslått tekst utdypes og suppleres.  
 
Budsjettjusteringer avventer om vi rekker å få svar på prosjektsøknader før 
årsmøtepapirene må sendes ut (8. mai) 
 
Plan for praktisk gjennomføring av årsmøtet ble ikke gjennomgått. Utsettes til styremøte 
5. mai. 
 
Det ble besluttet en tidsplan for årsmøtet: 

- Styret møter kl. 17:00 
- Lett servering til deltakere 17:30 
- Seminar 18:00 
- Årsmøte åpning 19:00 

 
Vedtak: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NV 
 
 
 
 
LBC 



Det skal arrangeres et seminar i forkant av årsmøtet kl. 18:00. Tema/innhold besluttes 

senere 

Invitasjon ble godkjent med endringer som fremkom i møtet. 

Styrets økonomiske beretning er som del av årsrapporten 

 

31/2025  Diskusjonssak  

Årsrapport 2024  
 
Årsrapport 2024 ble gjennomgått. Styret leser igjennom på nytt for å sikre at all 
nødvendig informasjon er tatt med. DL tar en siste redigering, inkludert forsiden 
før dokumentet publiseres som årsmøtedokument. 
 

 
 
 
Alle 
 
LBC 

32/2025  Beslutningssak  

Arbeidsprogram 2025  
 
Arbeidsprogram 2025 med plan for anleggsutvikling ble gjennomgått og 
dokumentet ble korrigert underveis.  
En ferdig versjon klargjøres til publisering som årsmøtedokument 
 

Vedtak: 

Arbeidsprogram ble godkjent med de endringer som ble gjort i møtet. 
 

 
 
 
 
 
OK, AGK 

33/2025  Beslutningssak  

Resultatregnskap 2024  
 
Regnskap er gjennomgått og godkjent av kontrollutvalget i møte 7. april. 
En foreslått modell for regnskapsrapport, også godkjent av kontrollutvalget ble diskutert i 
møtet. Styret ønsker at rapporten suppleres med budsjett 2024 for sammenligning. 
Tekst i note 1 justeres for å vise at dette tilskuddet ikke fortsetter. 
Det ble understreket at overskuddet i 2024 er en viktig forutsetning for å klare å 
videreføre daglig leder i full stilling i 2025. 

 
Vedtak: 

Regnskap ble godkjent med et overskudd på kr. 370.333, - og avsatt ubrukte 
prosjektmidler i balanse kr. 217.707, - til bruk i 2025. 
Rapporten utarbeides med budsjett tall og sendes ut til ny godkjenning og elektronisk 
signering. 
 

 

34/2025  Orienteringssak  

Regnskap pr 31. Mars 2025  
 
Regnskap pr 31. mars 2025 var utsendt på forhånd og ble gjennomgått i møtet. 
Det ble noe diskusjon rundt hvordan avsatte prosjektmidler i balansen kom frem i 
regnskapet, men ingen endringer ble gjort. 

 
Vedtak: 

Regnskap pr 31. mars 2025 ble tatt til orientering. 
 

 

35/2025  Beslutningssak  

Høring Follo Turnforening  
 
Saken var fremlagt for styret med en utredning og identifisering av spørsmål av betydning 
for å kunne ta stilling til søknaden. I tillegg hadde DL på forhånd ringt til de andre 
turnklubbene i kommunen, samt til de øvrige gruppene i Langhus IL Alliansen for å få 
innspill til foretrukket løsning i forhold til å opprette en ny klubb.  
Styret diskuterte saken med utgangspunkt i de opplysninger som forelå. Følgende 
momenter ble trukket frem:  

 
 
 
 
 
 
 
 
 



- Vedtaket i Langhus IL Alliansen om å nedlegge turngruppen, gjør at grunnlaget for 
et vedtak er endret siden tilsvarende søknad ble behandlet høsten 2024. 

- Vedtaket i Langhus IL Alliansen ble ansett på som uønsket, men samtidig må vi 
akseptere at idrettslagene står fritt til å gjøre slike vedtak.  

- Vedtaket i Langhus IL Alliansen er gjort i henhold til idrettens demokratiske 
prosesser  

- Oppegård IL opprettholder turntilbud for barn (opplysningene som er gitt fra Follo 
turnforening er derfor ikke helt korrekte). Tilsvarende planlegges også i Langhus IL 
Alliansen. Dette gjør at det er ønskelig at en eventuell Follo Turnforening bør ha 
sitt hovedfokus på et mer avansert turntilbud og ha sitt primære tilholdssted i Ski 
turnhall. 

- Medlemmene i Langhus IL Alliansen som ønsker å gå over til ny eller annen klubb, 
må selv melde seg inn. De kan ikke overflyttes til ny klubb. 

- Det ble vektlagt at ivaretakelse av et tilbud til utøverne må ha avgjørende 
betydning. Samtidig er det ikke nødvendigvis slik at samme løsning vil gagne ulike 
grupper av utøvere. 

 
Det skal utarbeides en tekst som høringssvar til idrettskretsen. 
 
Vedtak: 
Idrettsrådet støtter enstemmig at Follo Turnforening tas opp som medlem av NIF. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NV, GD 

36/2025  Diskusjonssak  

Evaluering møte mellom IR og kommuner 2. april  
 
Det ble gjort en muntlig evaluering av møtet. Det opplevdes positivt å samles på tvers av 
kommunene, og flere idrettsråd har ytret ønske om at tilsvarende møter avholdes flere 
ganger. 
Det ble i møtet tydelig hvilke store forskjeller det er mellom kommunene og at det virker 
å være mye mer penger i omløp til idretten i andre kommuner sett mot Nordre Follo.  
Det undersøkes om det er driftsmodeller som vi bør se nøyere på for å vurdere å 
implementere tilsvarende i Nordre Follo. DL tar en gjennomgang sammen med 
idrettsrådgiver i kommunen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 

37/2025  Orienteringssak  

Orienteringer  
  
Det ble i møtet gitt muntlig orientering om følgende saker 

- Siggerud / TNN 

- Langhus IL Allianse årsmøte / nedleggelse av turngruppe 

- Kolbotn IL Allianse Årsmøte 
 
Idrettsrådet har deltatt i flere årsmøter, og bistått i gjennomføring der det har vært 
ønsket: 

- Rune var ordstyrer på årsmøtet i Siggerud IL 

- Nina var ordstyrer på årsmøte i Kolbotn IL Allianse 

- Anne Grete har deltatt på årsmøtet til Follo HK og Ski IL Allianse 
 

 

38/2025  Diskusjonssak  

Kommunedirektørens kuttforslag  
  
Idrettsrådet ønsker å bidra inn i kommunens omstillingsprosess, men finner det vanskelig 
å kunne bidra uten å ha kjennskap til mer detaljer om hva som ligger inne i forslagene, 
både økonomisk og i konkret innhold.  
Det er sendt inn en rekke spørsmål til kommunen. Sissel informerte om at spørsmålene er 
distribuert til ansvarlige i kommunen og at det er gitt svarfrist til 25. april.  
Det sjekkes med utvalgsleder i OIK om interesse for et møte mellom politikere og 
idrettslag for felles å diskutere ønsker og muligheter.  

 
 
 
 
 
 
 
 
NV 
 



 
De konkrete punktene i kuttpakken for idrett gjennomgås for å se om det finnes noen 
eksempler og erfaringer fra andre kommuner rundt det samme. 
 

 
LBC 

39/2025  Diskusjonssak  

Søknad om installasjon av utstyr for automatisert arenaproduksjon uteanlegg  
 
Saken ble innledet av Sissel. Det mangler erfaringer fra andre, slik at råd er vanskelig å gi. 
Det ble gitt noen konkrete spørsmål til saken bla. om bakgrunnen for det utvalget baner 
som er valgt, og om hvorvidt det fungerer som på kameraene innendørs hvor det, dersom 
det oppstår skade eller annet på banen, at filming skal stoppes. 
 
Søknaden leses igjennom og det vurderes om fotballklubbene skal inviteres til møte for å 
innhente tanker og erfaringer. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
RN 

40/2025  Diskusjonssak  

Bestemmelser for reklame, bruk av kiosk og installering av vendingsautomater  
 
Saken ble innledet av Sissel. 
Retningslinjer som sist ble redigert i 2014, følges ikke opp hverken fra kommunen, 
idrettsrådet eller idrettslagenes side. Det har medført en skjevfordeling i hvem som har 
solgt og plassert reklame i idrettsanleggene. 
Dette ønskes det å ryddes i, og det er utarbeidet forslag til nye retningslinjer. 
 
Det ble gitt innspill til de fremlagte retningslinjene spesielt rundt tidsperspektivene og 
fordeling av plass. Det må også avklares hvordan salg/ledig plass/rettigheter/utløp av 
reklame skal organiseres og følges opp. 
  

 

41/2025  Beslutningssak  

Tildeling av trenings- og arrangementstid 2025/2026  
  
Det er samarbeide mellom kommune og idrettsråd om fordeling av treningstid og 
arrangementstid. Tidligere har det vært representant fra styret som har bistått i arbeidet. 
Styret foreslår nå at det er daglig leder som går inn i dette arbeidet. 
 
Vedtak: 

Daglig leder bistår kommunen i jobben med å tildele trenings- og arrangementstid. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 

42/2025  Diskusjonssak 

Likebehandling, KIL energisentral  
  
Styret har behandlet denne saken tidligere i styremøte i mars 2024, sak 28/25. 
I ettertid ble det mottatt informasjon fra kommunen som ble tolket til at likebehandling 
var fulgt.  
Idrettsrådet mottok klage fra Kolbotn IL Allianse med beskjed om at saken ikke var 
behandlet med riktig utgangspunkt. 
 
Saken handler om to uavhengige saker. En del knyttes til at de to banene på Sofiemyr kun 
har fått støtte tilsvarende det om er brukt på hver av de to øvrige banene med 
undervarme. Den andre delen knyttes til at Kolbotn IL Alliansen drifter 
undervarmeanlegget, inkludert energisentralen.  
Saken må sees opp mot kommunens økonomi og de budsjettene som blir etablert. 
Dersom det blir lagt økonomi i undervarme til kunstgressbaner mener idrettsrådet at det 
må bli en lik fordeling per bane, ikke per sted.   

 

 



43/2025  Beslutningssak  

Prosjektsøknad FlereMED 
 
Det ble pr Teams 26. mars avholdt møte mellom styret i NFIR, DL og Maria Rugaas om 
prosjektsøknad om midler til FlereMED prosjektet.  
Prosjektet var nedskalert i forhold til hva som ble presentert for styret i styremøtet 19. 
mars – og styrets bekymringer var hensyntatt.  
DL ba om styrets godkjenning til å søke midler til et forprosjekt. Styreleder ble gitt mandat 
til å øke rammen dersom det oppstod behov for det. Endelig søknad ble sendt styret til 
orientering i forbindelse med innsendelse. 
 
Det ble også orientert om kommunens ønske om at idrettsrådet bistår med prosjektleder i 
et prosjekt de har kalt «Laget rundt Barnet». NFIR skal bistå med aktivitetsdelen av 
prosjektet. Prosjektleder fra NFIR sin side kan være Maria Rugaas, og kommunen vil kjøpe 
ut Marias arbeidskraft hos NFIR. 
Styret ved styreleder skal involveres i arbeidet med avtaleteksten med kommunen. 
 
Vedtak: 
Styret stadfester godkjenningen gitt til søknad om prosjektmidler fra Sparebankstiftelsen 
til FlereMED forprosjekt.  

 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 11/4-2025 


